
 

 

 

 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Αικατερίνη Σπυριδάκη – Βουλευτής Ν. Λασιθίου 

 

Αθήνα, 3 Ιανουαρίου 2025 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

Προς:  τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστο Σταϊκούρα 

τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Θεόδωρο Σκυλακάκη 

τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Κωνσταντίνο Τσιάρα 

 

ΘΕΜΑ: « Μηδενικές εισροές στο Φράγμα Αποσελέμη και αδυναμία αξιοποίησης για τις 

ανάγκες υδροδότησης » 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

Σας καταθέτω ως Αναφορά το δημοσίευμα της εφημερίδας "Ανατολή" της 30ης Δεκεμβρίου 

2024, το οποίο περιγράφει την ανησυχητική κατάσταση στο Φράγμα Αποσελέμη. Σύμφωνα με 

το δημοσίευμα, οι εισροές νερού στο φράγμα παραμένουν μηδενικές, παρά τις πρόσφατες 

έντονες βροχοπτώσεις.  

Μεταξύ των άλλων, αναφέρεται πως η λεκάνη του Αποσελέμη απορροφά περισσότερο νερό 

από όσο αφήνει να εισρέει προς το φράγμα, εξαιτίας της παρατεταμένης ανομβρίας. Το 

γεγονός αυτό εγείρει σοβαρά ερωτήματα σχετικά με την επάρκεια του φράγματος να καλύψει 

τις ανάγκες ύδρευσης. Η στάθμη των υδάτων παραμένει εξαιρετικά χαμηλή, στα 2,7 κυβικά 

εκατομμύρια κυβικά μέτρα, καθιστώντας επισφαλή τη χρήση του φράγματος για την παροχή 

νερού στις τρεις ΔΕΥΑ Ηρακλείου, Χερσονήσου και Αγίου Νικολάου, ιδιαίτερα σε περιόδους 

με ακραία φαινόμενα λειψυδρίας. Μάλιστα, σημειώνεται πως εάν το φράγμα φτάσει κάτω από 

τα 1,8 εκατομμύρια κυβικά μέτρα θα προκύψουν ζητήματα ευστάθειας των πρανών του 

φράγματος. 

Δυστυχώς, για άλλη μία φορά αποδεικνύεται πως η απουσία έγκαιρων παρεμβάσεων και η 

αδυναμία αντιμετώπισης της κλιματικής κρίσης, παρά τις συνεχείς προειδοποιήσεις μας, 

καθιστούν την κατάσταση ακόμα πιο ανησυχητική. Η υδροδότηση αποτελεί θεμελιώδες 
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αγαθό, και η αδυναμία διασφάλισής της αποκαλύπτει την αδράνεια της Κυβέρνησης να 

ανταποκριθεί στις ανάγκες των πολιτών. 

Παρακαλούμε όπως προβείτε στις απαραίτητες ενέργειες για τη διασφάλιση της υδροδότησης 

των περιοχών που εξαρτώνται από το φράγμα Αποσελέμη και για την ενημέρωσή μας. 

Επισυνάπτεται το σχετικό δημοσίευμα. 

 

 

Η Αναφέρουσα Βουλευτής 

 

 

 

Αικατερίνη Σπυριδάκη 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 




